
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: söndag 15 augusti 2021 klockan 19:00 

Närvarande: Jonas, Mattias, Maria, Tobias, Sofia, Johan. 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat.  

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Mötet godkänner dagordningen. 

 

§ 3 Val av justerare 

Till justerare väljs Johan Johansson.  

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelsen 

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen gås igenom.  

 

Protokoll u-sektion  

 Fotbollsskolan genomförd och flöt på bra.  

Protokoll styrelse  

 Senior säljer andelar i konstgräsplanen – målsättningen var 2000 sålda andelar men 

det går trögt, troligen får klubben gå in med eget kapital  

§ 5 Ravelli 

Styrelsen har beslutat att föreningen ska genomföra försäljning av Ravelliprodukter för att få 

in pengar till konstgräsplanen. Samtliga lag ska sälja. Försäljningen koordineras av 

ungdomssektionen och kontaktperson är Maria. Vid tidigare genomförda försäljningar som 

genomförts i ungdomslagen har sektionen haft som mål att varje spelare ska sälja minst 2 

paket vilket sektionen fortsatt bedömer vara ett rimligt mål att ställa även på denna 

försäljning. Sektionen beslutar att försäljning ska ske i lag som har spelare som är 8 år och 

äldre vilket innebär att det yngsta laget, PF14/15, ej kommer att ha krav på sig att sälja men 

en säljsida kommer ändå att läggas upp även för detta lag så får det vara frivilligt för de i laget 

som vill sälja.    

Maria skickar ut info om kommande försäljning i ledarlänken.   

§ 6 Countrygalan  

Årets gala löpte på bra, föreningen bemannade ca 600 timmar och det inbringade totalt ca 

90 000 kr till föreningen. Ungdomssektionen beslutar att framföra till styrelsen att man 

förordar att en arbetsgrupp ska bildas omgående för att lägga upp och organisera arbetet inför 

nästa års gala. Ungdomssektionen efterfrågar även en skriftlig sammanställning av hur galan 

gått ekonomiskt.  

 



§ 7 Träningstider inomhus 

EdsFF kommer att få samma inomhustider som i fjol. Konstgräsplanen ska stå klar i 

månadsskiftet september/oktober och kommer troligen att innebära en senare ingång för vissa 

lag vilket kan medföra att tider i hallarna blir uppbokade utan att inomhusträning kommer att 

ske. Det behöver ske en dialog inom alliansen för att få till en optimal lösning för alla parter. 

Jonas stämmer av med Friskis o Svettis under kommande veckor.  

Ungdomssektionen beslutar att kalla till fördelningsmöte den 29 augusti kl 19.00 i 

utvecklingscentrums lokaler om möjligt – Jonas kallar.     

§ 8 Konstgräs  

Jonas informerar om att konstgräsplanen planeras att stå färdig i månadsskiftet 

september/oktober.    

§ 9 Kiosk 

Styrelsen har beslutat att kiosk nu får hållas öppen i samband med match. 

§ 10 Ungdomsavslutning   

Kommande ungdomsavslutning och hur denna ska genomföras beslutas att tas upp som en 

fråga på fördelningsmöte den 29 augusti.  

§ 11 Vintercupen   

Styrelsen har beslutat att föreningen inte ska genomföra vintercupen i år.  

§ 12 Nästa möte 

Nästa möte 29 augusti kl 18.00 innan fördelningsmöte om träningstider.  

Vid pennan 

Maria Andersson 


